
FREDERICIA KOMMUNE 

 

TILSYNSSKEMA 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: TSIF Håndbold 

Tilsynsstedets adresse: Elbohallen 

Kontakt person:   Bente Præst                             E-mail:  

Dato for tilsynet:     22.3.2022                            Klokkeslet: 17.00 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: Bente Præst (formand), Pia Helbo 

(kasserer) og Michael Rode (næstformand) 

 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Medlem af landsforbund – hvilke: DIF, DHF (og JHF) og DGI  

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: Klubben har begge dele og er på Instagram.  

3. Primære aktiviteter: Håndbold, forsøger at starte five a side, men det er ikke så let. 

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: 16/16.30 - 22.30 tirsdag og torsdag. De har måtte trække et U 

15 drengehold. Andre interesser og påvirket af corona nedlukning.  

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: 140 medl.  

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: 8 U15 piger + træner i den ene hal 

og 12 spillere i U11 piger + træner i den anden hal.  

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: Det falder 

desværre. De har mistet ca. 20 det sidste år. U15 drenge og de lidt yngre piger (U13). De 

internationale stævner for landsholdene giver ikke klubmedlemmer i de lokale klubber.  

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: Se 

ovenfor.  

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): 350 kr. pr sæson for Old Girls, 550 kr. for 

de små og op til 1600 kr. for U15, og 1800 kr. for seniorer. Jo ældre jo dyrere, der skal flere 

dommere til jo ældre, og det bliver dyrere at deltage i turneringen.  

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: I haleje bruger de ca. 110.000 kr. pr. 

år. En sæson går fra ca. 10. August til maj, og så går de uden for. De synes selv det går godt, 

og de har en fornuftig økonomi. De har for mange år siden haft et stort underskud. Det vil 

de ikke igen. Trænerne er frivillige. De to seniortrænere får dog lidt.  



 

Alle får en julegave og måske en sommerfest. Mange forældre-trænere. De synes det er lidt 

svært at finde nok trænere. De har ikke råd til at give alle trænerne 5000 kr. pr sæson. De er 

pressede af at mange af de dygtige rykker ind til FHK. Det er ikke let at samarbejde med 

FHK. 

11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: Det er ok. Det kostede dem dog ca. 40.000 kr. 

pr. år da Fredericia ordningen blev ændret.  

12. Nuværende udfordringer for foreningen: Corona har været en udfordring. Og klubben vil 

gerne have flere medlemmer. De kan godt finde bestyrelsesmedlemmer.  

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Ikke noget. Ikke med i ferie sjov, det har 

de ikke kapacitet til. Ville gerne have været med i bland selv, men har ikke haft energi til 

det.  

14. Foreningens fremtid og ønsker: De vil gerne have en udendørs håndboldbane. De vil gerne 

lave en pige Camp, for de 12-15 årige, så de lærer hinanden at kende, inden de tager på 

efterskole. Så der er nok når pigerne kommer hjem igen og kender hinanden på tværs af 

årgangene.  

15. Bemærkninger:  

 Klubben har haft aktiviteter i byen (Taulov og Skærbæk) for at være synlige og få nye 

medlemmer. Forsøgt samarbejde med skolerne.  

 De starter sommertræning i maj og juni, det er gratis. De kan også spille på en ny 

beachhåndboldbane, som de selv har betalt for at få anlagt. De låner den også ud til 

andre. 

 De har ikke trille trolde håndbold, fordi de mangler en eller flere trænere. De har haft det 

før, hvor de havde en træner, der gerne ville. 

 I coronaperioden trænede de ca. 20-25 piger nede på skolens multibane, da de måtte 

træne udendørs. De kunne godt tænke sig en multibane ved hallen. 

 De har været med i håndboldkaravanen.  

 De har et rigtigt godt samarbejde med halbestyreren og hans hjælper, men de er 

ærgerlige over at cafeteriaet ikke er mere åbent og sælger mere. De bliver forhåbentligt 

bedre når det flyttes ned i stueetagen. 

 De vil gerne op og være ca. 200 medlemmer, og de vil gerne investere i det.  

 De glæder sig til de kan få et klublokale - enten selv eller sammen med fodbold.  

 



 De har før haft et ugeråd, hvor de unge var med til at arrangere nogle ting for at gøre det 

sjovere for de unge at være med. De gør det en gang i mellem. 

 De skal til at finde ud af, hvordan de samarbejder med det nye fitness center og hvad det 

skal koste.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Sekr. For 

Børn, Unge og Kultur. 

 

Fredericia, den    

 

 

------------------------------------------- ----------------------------------------------- 

Jan M. Jørgensen, Folkeoplysningsrådet    Børge Larsen, Folkeoplysningsrådet 

 

 

--------------------------------------------       -----------------------------------------------     

Jacob F. Nielsen, Folkeoplysningsrådet Birgitte L. Jakobsen, Sekr. BUK 

 

 


	Punkt 12 - Bilag 3 - TSIF Håndbold - tilsynsbesøg d. 22.3.2022.pdf

